
Referat FAU-møte Orre skule 
Dato: Mandag 17.01.22 Kl 18.00 – 19.50 

Stad: Teams 
 

Til stades: alle 
 

Forfall: ingen 

Saksnr. Innhald Meldt sak 
Fast sak Info frå rektor  

Det går mot grønt nivå på skulen frå og med førstkomande 
torsdag. Orre har til nå hatt veldig flaks i forhold til smitte. Det 
er forventa at smitten aukar raskt på skolen de neste dagane 
etter opning på grønt nivå. Blir mye testing framover ved påvist 
smitte i en klasse/kohort. 

Skolen har covid testar og deler ut fortløpande  i hht 
anbefalingar. 

 

Stine Karen  

170122-0 Gjennomgang av referat frå førre møte. Oppfølging og 
resultat. 

• Øyreproppar; kommer som lekse at foreldra skal stille 
inn iPad er.  

• 5 trinn nasjonale prøver resultat; avd. leiar og lærer 
jobbar med dette.  

Gjert 

170122-1 Busstopp – ungdomsskuleelever til Vardheia 
Ungdomsskuleelevane møter nå på Orre skule for å ta buss til 
Vardheia, er det mogleg å ha fleire busstopp langs vegen?  
Carl har snakket med Gro i Vardheia som skal ta saken vidare 
med Kolumbus/ FAU Vardheia.  Venter nå på tilbakemelding frå 
Kolumbus.  

Carl 

200921-5 Orre Rullepark 
Orientering om status; Finansiering og organisering 

Har fått 1,5 mill frå kommunen, og støtte frå nokre 
stiftelsar. Godt i gang med finansieringa og vidare 
planlegging.  

Gjert 

170122-2 Alternativ til vennegruppe for 5.-7. trinn 
Vurderingar rundt innhald og kven som eventuelt følger dette 
opp 

Gjert følger dette opp 

Gjert 

170122-3 Foreldreundersøkinga  
 
Framgang i resultat frå 2019 til 2021 Orre skule, fleire områder 
signifikant framgang. På nivå, el noko høgare, enn Klepp 
kommune og fylkesnivå. Gjennomgåande høgare resultat, men 
ikkje signifikant høgare.  
 

Rektor 



Innspel om å fortsetja godt trykk på innsats mot mobbing og 
innsats for å auka trivsel for alle elevar på Orre skule.  
Tala går i rett retning, betring frå 2019. Orre får gode resultat 
på at om uønskt hendingar har oppstått så tar skulen tak i 
problemet. 
 
Områder FAU ønsker å ta med i undersøkinga: 

• Gjert; FAU/driftsstyret og faglig utvikling av lærer  

• Rektor; Utviklingssamtalar  
Rektor tar dette med lærarane. 
Viktigast med elevanes faglege utvikling enn FAU sitt arbeid.  
 
Svarprosent for heile skulen 75% på undersøkinga. Positivt med 
premiering til klassen med høgast svarprosent.  

 
221121-3 Dugnad og foreldregasjement 

Sjå referat førre møte for bakgrunn. Stemme over forslag om å 
innføre dette (1) eller ikkje (2). Fleirtal for å gå vidare med 
denne saken, 5 mot 2. Utarbeidas skriv som delast klassevis. 
 

Siri og Gjert 

221121-6 Informasjonsskriv/helsing frå FAU 
Prosjekt It’s Only One You (steinane, kva dei symboliserer) 
Orre Rullepark 
Bilete, tekst, fin pdf til utsending.  
Carl får tatt litt bildar og lager eit skriv for utsending no i januar 
 

Carl  

Ymse Elevundersøkinga og etterarbeid, ny dato? Ikkje kome ny dato, 
ventar på grønt nivå, håper på starten av feb. Stine Informerer 
om dato når den kjem.  
 
Tips/ oppmoding om å gå gjennom oppgåver en får når 
referatet kjem så ein sikrar at det er klart til neste møte.  

 

 
Referent: Kirsten 
Årshjul for møter dette skuleåret: 
Måndag 20.09.21 
Måndag 22.11.21 
Måndag 17.01.22 
Måndag 04.04.22  
Måndag 30.05.22 
Alle møter startar kl 18 og vil vare etter behov 


